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Inleiding 
Via een doorgestuurd persbericht werden wij op de hoogte gesteld van een wijziging van de 
portefeuilleverdeling van het College, in casu een verschuiving van taken van wethouder 
Sleeuwenhoek naar wethouder Vente. Op zich verheugd dit ons omdat wij, zoals wij reeds 
bij het aantreden van het College aangaven, van mening waren (en overigens nog steeds 
zijn) dat wethouder Sleeuwenhoek, ten opzichte van de anderen, wel een erg zware en 
brede portefeuille kreeg toegewezen.  
Toch vragen wij ons af of het gekozen moment wel gelukkig is. Dit heeft te maken met het 
feit dat de werkgroep ‘vergadermodel’ naar verwachting binnenkort met adviezen komt ten 
aanzien van het huidige vergadermodel. Dit zou bijvoorbeeld kunnen inhouden dat gekozen 
wordt voor de invoering van ‘vakcommissies’, hetgeen alsdan noopt tot een meer logische 
en functionele verdeling van de taken binnen het College.  
Wij hebben daarover de volgende vragen. 

 

 

Vragen: 
 

1. Is het College met ons van mening dat de huidige portefeuilleverdeling de invoering 
van parallel vergaderende vakcommissies nagenoeg onmogelijk maakt?  

 
2. Is het College bereid, indien de Raad het vergadermodel wijzigt, de 

portefeuilleverdeling waar nodig daarop aan te passen? 
 
3. Is het College bereid, over eventuele toekomstige ingrijpende wijzigingen in de 

portefeuilleverdeling van het College, met de Raad van gedachten te wisselen?   
 

 


